
X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 16 POSĖDYJE PRIIMTŲ 

SPRENDIMŲ SĄRAŠAS 
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T1-237 
Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos narių 

siuntimo į komandiruotes tvarkos aprašo 

patvirtinimo. 

 

 

23 

 

 

23 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

- 

 

 

b. s. 

 

T1-238 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. birželio 22 d. sprendimo Nr. T1-158 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės Kolegijos 

sudarymo ir jos sudėties patvirtinimo“ 

pripažinimo netekusiu galios.  

 

23 23 - - - b. s. 

T1-239 Dėl Plungės rajono savivaldybės 

administracijos nuostatų patvirtinimo.  

 

23 23 - - - b. s. 

T1-240 Dėl Savivaldybės nekilnojamojo turto 

nurašymo.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-241 Dėl gatvės pavadinimo suteikimo ir gatvės 

geografinių charakteristikų pakoregavimo.  

 

23 23 - - - b. s. 

T1-242 Dėl valstybinės žemės sklypo, kadastro Nr. 

6804/0003:210, unikalus Nr. 4400-6289-1910, 

esančio Alsėdžių miestelyje, Alsėdžių 

seniūnijoje, Plungės rajono savivaldybėje, 

nuomos be aukciono.  

 

23 23 - - - b. s. 

T1-243 Dėl valstybinės žemės sklypo, kadastro Nr. 

6804/0003:212, unikalus Nr. 4400-6398-5037, 

esančio Alsėdžių miestelyje, Alsėdžių 

seniūnijoje, Plungės rajono savivaldybėje, 

nuomos be aukciono.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-244 Dėl valstybinės žemės sklypo, kadastro Nr. 

6804/0003:213, unikalus Nr. 4400-6398-5159, 

esančio Alsėdžių miestelyje, Alsėdžių 

seniūnijoje, Plungės rajono savivaldybėje, 

nuomos be aukciono.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-245 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 

m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-171 ,,Dėl 

Plungės rajono savivaldybės asmens su negalia 

gerovės tarybos nuostatų patvirtinimo“ 

pakeitimo.  

 

23 23 - - - b. s. 
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T1-246 Dėl Plungės rajono savivaldybės asmens su 

negalia gerovės tarybos sudėties patvirtinimo.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-247 Dėl UAB „Plungės šilumos tinklai“ 2018–

2024 metais atliktų investicijų derinimo.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-248 Dėl valstybės nekilnojamojo turto (vietinės 

reikšmės kelių) perėmimo Plungės rajono 

savivaldybės nuosavybėn ir šio turto 

perdavimo Plungės rajono savivaldybės 

administracijai valdyti, naudoti ir disponuoti 

patikėjimo teise.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-249 Dėl nekilnojamojo turto dalies bendro 

naudojimo patalpos pripažinimo nereikalinga 

ir sutikimo ją parduoti.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-250 Dėl sutikimo statyti pastatą žemės sklype 

(kadastro Nr. 6854/0010:63, unikalus Nr. 

6854-0010-0063), esančiame Vytauto g. 3, 

Plungės mieste.  

 

23 23 - - - b. s. 

T1-251 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

sprendimų pripažinimo netekusiais galios.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-252 Dėl teikimo parduoti atviro aukciono būdu 

kitos paskirties valstybinės žemės sklypą, 

esantį Stoties g. 9E, Plungės mieste.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-253 Dėl Savivaldybei patikėjimo teise perduotos 

valstybinės žemės disponavimo.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-254 Dėl siūlymo Telšių regiono plėtros tarybai 

projektą „Rūšiuojamojo atliekų surinkimo 

skatinimas Telšių regione“ pripažinti 

regioninės svarbos projektu.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-255 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 

m. spalio 29 d. sprendimo Nr. T1-248 „Dėl 

pritarimo sudaryti keleivių vežimo sutartį su 

UAB „Plungės autobusų parkas“ ir nemokamo 

keleivių vežimo vietinio (miesto ir 

priemiestinio) reguliaraus susisiekimo 

autobusų maršrutais“ pakeitimo. 

24 24 - - - b. s. 

  

T1-256 Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Plungės 

autobusų parkas“ atleidimo nuo nekilnojamojo 

turto ir žemės nuomos mokesčių.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-257 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 

m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-48 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2024–2026 metų 

24 24 - - - b. s. 
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strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo. 

 

T1-258 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 

m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-49 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2024 metų 

biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-259 Dėl Plungės rajono savivaldybės Kontrolės ir 

audito tarnybos nuostatų patvirtinimo. 

23 23 - - - b. s. 
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X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

16 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2024 m. spalio 31 d. Nr. T-9 

Plungė 

 

Posėdis įvyko 2024 m. spalio 31 d., 13:00–16:00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorės – Irmantė Kurmienė ir Irma Kvizikevičienė, Savivaldybės tarybos 

posėdžių sekretorės. 

Posėdyje dalyvavo 24 Savivaldybės tarybos nariai. 

Nedalyvavo: Marijus Kaktys.  

Posėdžio protokolą rašė Irmantė Kurmienė, Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė. 

 

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

Savivaldybės tarybos 16 posėdžio vaizdo įrašas publikuojamas Plungės rajono savivaldybės 

www.youtube.com kanalu.  

  

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 16 posėdžio darbotvarkės projekto tvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

2. Informacija apie Klaipėdos priešgaisrinės gelbėjimo valdybos Plungės priešgaisrinės 

gelbėjimo tarnybos ir Plungės rajono savivaldybės priešgaisrinės apsaugos tarnybos veiklą 2023 

metais. 

Pranešėja: Mykolas Pronckus, Plungės priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos viršininkas, ir 

Vladas Šimkus, Plungės rajono savivaldybės priešgaisrinės apsaugos tarnybos viršininkas. 

3. Dėl Papildomos vienkartinės paramos (išmokos) gimus vaikui skyrimo ir mokėjimo 

Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo.  

Pranešėjas Mindaugas Kaunas, Plungės rajono savivaldybės tarybos narys. 

4. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos narių siuntimo į komandiruotes tvarkos aprašo 

patvirtinimo.  

5. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 22 d. sprendimo Nr. T1-158 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės Kolegijos sudarymo ir jos sudėties patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu 

galios.  

6. Dėl Plungės rajono savivaldybės administracijos nuostatų patvirtinimo.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas. 

7. Dėl Savivaldybės nekilnojamojo turto nurašymo.  

8. Dėl gatvės pavadinimo suteikimo ir gatvės geografinių charakteristikų pakoregavimo.  

9. Dėl valstybinės žemės sklypo, kadastro Nr. 6804/0003:210, unikalus Nr. 4400-6289-1910, 

esančio Alsėdžių miestelyje, Alsėdžių seniūnijoje, Plungės rajono savivaldybėje, nuomos be 

aukciono.  

10. Dėl valstybinės žemės sklypo, kadastro Nr. 6804/0003:212, unikalus Nr. 4400-6398-5037, 

esančio Alsėdžių miestelyje, Alsėdžių seniūnijoje, Plungės rajono savivaldybėje, nuomos be 

aukciono.  

http://www.youtube.com/


5 

 

11. Dėl valstybinės žemės sklypo, kadastro Nr. 6804/0003:213, unikalus Nr. 4400-6398-5159, 

esančio Alsėdžių miestelyje, Alsėdžių seniūnijoje, Plungės rajono savivaldybėje, nuomos be 

aukciono.  

Pranešėjas Andriejus Stančikas, Kaimo reikalų komiteto pirmininkas. 

12. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-171 

,,Dėl Plungės rajono savivaldybės asmens su negalia gerovės tarybos nuostatų patvirtinimo“ 

pakeitimo.  

13. Dėl Plungės rajono savivaldybės asmens su negalia gerovės tarybos sudėties patvirtinimo.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas. 

14. Dėl UAB „Plungės šilumos tinklai“ 2018–2024 metais atliktų investicijų derinimo.  

15. Dėl valstybės nekilnojamojo turto (vietinės reikšmės kelių) perėmimo Plungės rajono 

savivaldybės nuosavybėn ir šio turto perdavimo Plungės rajono savivaldybės administracijai valdyti, 

naudoti ir disponuoti patikėjimo teise.  

16. Dėl nekilnojamojo turto dalies bendro naudojimo patalpos pripažinimo nereikalinga ir 

sutikimo ją parduoti.  

17. Dėl sutikimo statyti pastatą žemės sklype (kadastro Nr. 6854/0010:63, unikalus Nr. 6854-

0010-0063), esančiame Vytauto g. 3, Plungės mieste.  

18. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos sprendimų pripažinimo netekusiais galios.  

19. Dėl teikimo parduoti atviro aukciono būdu kitos paskirties valstybinės žemės sklypą, 

esantį Stoties g. 9E, Plungės mieste.  

20. Dėl Savivaldybei patikėjimo teise perduotos valstybinės žemės disponavimo.  

21. Dėl Plungės miesto bendrojo plano keitimo patvirtinimo.  

22. Dėl siūlymo Telšių regiono plėtros tarybai projektą „Rūšiuojamojo atliekų surinkimo 

skatinimas Telšių regione“ pripažinti regioninės svarbos projektu.  

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas. 

23. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 29 d. sprendimo Nr. T1-248 „Dėl 

pritarimo sudaryti keleivių vežimo sutartį su UAB „Plungės autobusų parkas“ ir nemokamo keleivių 

vežimo vietinio (miesto ir priemiestinio) reguliaraus susisiekimo autobusų maršrutais“ pakeitimo.  

24. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Plungės autobusų parkas“ atleidimo nuo 

nekilnojamojo turto ir žemės nuomos mokesčių.  

25. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-48 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2024–2026 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo.  

26. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-49 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimo.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

27. Dėl Plungės rajono savivaldybės Kontrolės ir audito tarnybos nuostatų patvirtinimo. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Kontrolės komiteto pirmininkas. 

28. Informacijos, klausimai, paklausimai.  

29. Savivaldybės tarybos mažumos valanda. 

 

Prieš tvirtinant Savivaldybės tarybos 16 posėdžio darbotvarkę (toliau – Darbotvarkė), 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis Vidos Bondauskienės, Savivaldybės tarybos narės ir Etikos 

komisijos pirmininkės, prašymu supažindino su Vyriausiosios tarnybinės etikos komisijos 

meodinėmis rekomendacijomis dėl Savivaldybės tarybos narių nusišalinimo tvarkos, pagal kurią 

Savivaldybės tarybos nariai turi raštu pareikšti nusišalinimą dar prieš tvirtinant darbotvarkę ir, kai 

svarstomas klausimas dėl jų nusišalinimo, Savivaldybės tarybos nariai turi ištraukti savo balsavimo 

kortelę ir išeiti iš posėdžių salės. Taip pat Savivaldybės meras išreiškė nuogąstavimą, kad gali 

susiklostyti tokia situacija, ypač prieš Komitetų posėdžius, kad nusišalinus keletui Savivaldybės 

tarybos narių nuo atitinkamų klausimų nagrinėjimo, gali nebebūti kvorumo ir Komitetų posėdžių 

Darbotvarkei tokiu atveju nebūtų galima pritarti. 
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Visiems Savivaldybės tarybos nariams priminus nusišalinimo tvarką, Savivaldybės meras 

Audrius Klišonis pagarsino, kad iki šios dienos Savivaldybės tarybos posėdžio yra pateiktas raštiškas 

Adomo Zamulskio, Savivaldybės tarybos nario, prašymas dėl nusišalinimo nuo Darbotvarkės 17 

klausimo svarstymo bei rašte nurodyti nusišalinimo motyvai, t. y. dėl galinčio kilti viešųjų ir privačių 

interesų konflikto. 

Adomas Zamulskis ištraukė savo balsavimo kortelę ir išėjo iš posėdžių salės, kol vyks 

balsavimas dėl pritarimo/nepritarimo jo nusišalinimui. 

Savivaldybės tarybos nariai bendru sutarimu pritarė Adomo Zamulskio pareikštam 

nusišalinimui nuo 17 Darbotvarkės klausimo svarstymo. 

Adomas Zamulskis buvo pakviestas į posėdžių salę.  

 

1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 16 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė Savivaldybės tarybos posėdžio Darbotvarkės 

projektą. 

Kadangi daugiau pasiūlymų dėl Darbotvarkės nebuvo, bendru sutarimu nutarta posėdžiauti 

pagal pristatytą Darbotvarkę. 

NUSPRĘSTA. Posėdžiauti pagal pateiktą Darbotvarkę.  

 

Taip pat Savivaldybės meras Audrius Klišonis atkreipė Savivaldybės tarybos narių dėmesį, 

kad šios dienos posėdyje nėra galimybės svarstyti Darbotvarkės 21 klausimo „Dėl Plungės miesto 

bendrojo plano keitimo patvirtinimo“, informuodamas, kad šis klausimas buvo apsvarstytas 

komitetuose, tačiau iki šiol negautas šiam sprendimui reikalingas pritarimas iš Statybų inspekcijos, 

todėl šios dienos Savivaldybės tarybos posėdyje nėra galimybės svarstyti šio sprendimo projekto. 

 

2. SVARSTYTA. Informacija apie Klaipėdos priešgaisrinės gelbėjimo valdybos Plungės 

priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos ir Plungės rajono savivaldybės priešgaisrinės apsaugos tarnybos 

veiklą 2023 metais.  

Pranešėjas Mykolas Pronckus, Plungės priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos viršininkas, ir 

Vladas Šimkus, Plungės rajono savivaldybės priešgaisrinės apsaugos tarnybos viršininkas, išsamiai 

pristatė informaciją apie Klaipėdos priešgaisrinės gelbėjimo valdybos Plungės priešgaisrinės 

gelbėjimo tarnybos ir Plungės rajono savivaldybės priešgaisrinės apsaugos tarnybos veiklą 2023 

metais.  

Po šių pristatymų Mykolas Pronckus ir Vladas Šimkus atsakė į Savivaldybės tarybos narių: 

Česlovo Kerpausko, Mindaugo Kauno, Giedriaus Ramanausko, Audriaus Misiūno, Juliaus Nekrašo 

klausimus, reagavo į pasisakymus.  

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija (medžiaga pridedama). 

 

3. SVARSTYTA. Papildomos vienkartinės paramos (išmokos) gimus vaikui skyrimo ir 

mokėjimo Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimas.  

Pranešėjas Mindaugas Kaunas, Plungės rajono savivaldybės tarybos narys, išsamiai pristatė 

parengtą sprendimo projektą, kuris jau buvo teiktas svarstyti š. m. balandžio mėn., tačiau dabr yra 

patobulintas, akcentavo pagrindinius aspektus, nurodė, kad buvo gautas iš Vyriausybės atstovo 

pasiūlymas tikslinti vieną punktą, tačiau, pasitarus su atitinkamų sričių specialistais, buvo nutarta į 

šiuos pasiūlymus neatsižvelgti. Mindaugas Kaunas siūlė parengtam sprendimo projektui pritarti.  

Po sprendimo projekto pristatymo pasisakė Savivaldybės tarybos nariai: Algirdas Pečiulis, 

Robertas Endrikas, Liudas Skierus, Tomas Mašeckis, Giedrius Ramanauskas, Remigijus Striaupa. 

Klausimus Mindaugui Kaunui pateikė Savivaldybės tarybos nariai: Julius Nekrašas, 

Gediminas Stonys.  

Ramūnas Lydis teiravosi Socialinės paramos skyriaus vedėjos dėl vienkartinės paramos 

(išmokos) gimus vaikui tikslingumo, kaip ji bus panaudojama, bei tikslinosi, ar yra numatytas ir 

skiriamas atitinkamų prekių krepšelis, gimus vaikui. 
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Taip pat Ramūnas Lydis išsakė savo nuomonę, jog alternatyvesnis ir geresnis pasiūlymas būtų 

didinti tą naujagimio kraitelį ir, gimus vaikui, šeimoms skirti ne pinigus, o konkrečias prekes. 

Vytautas Tumas, Teisės, personalo ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėjas, Savivaldybės 

tarybos nariams pateikė atsakymą dėl naujagimio kraitelio, skiriamo gimus vaikui, atkreipdamas 

dėmesį į tai, kad šis kraitelis yra daugiau simbolinis, reprezentatyvinis. 

Ramūnas Lydis pasiūlė geriau jaunoms šeimoms padidinti šį naujagimio kraitelį, skiriamą 

gimus vaikui, o ne paramą pinigais, bei pasiūlė šiuo klausimu priimti protokolinį sprendimą. 

Vėliau dėl šio sprendimo projekto pasisakė ir Savivaldybės meras Audrius Klišonis. 

Kadangi bendro sutarimo nebuvo, vyko balsavimas. 

Už pateiktą sprendimo projektą balsavo viso 24 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 8 tarybos 

nariai (Mindaugas Kaunas, Tomas Mašeckis, Robertas Endrikas, Liudas Skierus, Adomas Zamulskis, 

Vida Bondauskienė, Giedrius Ramanauskas, Rimas Dužinskas), SUSILAIKĖ – 16 tarybos narių 

(Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Andriejus Stančikas, Julius Nekrašas, Gintarė Drackienė, 

Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Rimas Dužinskas, Linas Ramanauskas, Jurgita Latakienė, 

Marijus Kaktys, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Ramūnas Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys).  

Sprendimas nepriimtas, tačiau pritarta Ramūno Lydžio pasiūlytam protokoliniam sprendimui 

dėl naujagimio kraitelio didinimo.   

NUSPRĘSTA: 

1. Sprendimas nepriimtas. 

2. Plungės rajono savivaldybėje didinti naujagimio kraitelį, skiriamą gimus vaikui. 

 

Po balsavimo dėl sprendimo projekto, kuris buvo pristatytas ir kuriam Savivaldybės tarybos 

nariai nepritarė, pasisakė Mindaugas Kaunas, Adomas Zamulskis, Česlovas Kerpauskas ir Liudas 

Skierus. 

 

4. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos narių siuntimo į komandiruotes tvarkos 

aprašo patvirtinimas.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas, išsamiai 

pristatė pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas pagrindinius aspektus bei 

nurodydamas, kad šio sprendimo projekto yra parengti dar trys alternatyvūs sprendimų projektai, t. 

y. vieną alternatyvų pasiūlymą teikė Švietimo, kultūros ir sporto komiteto nariai, kitą – Sveikatos ir 

socialinės apsaugos komiteto nariai, o trečią, su visais ankstesniais Komitetų siūlymais, pateikė 

Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto nariai.  

Audrius Misiūnas ir Savivaldybės meras Audrius Klišonis pasiūlė Savivaldybės tarybos 

nariams pritarti trečiam, alternatyviam sprendimo projektui, kuriame atsispindi visi teikti Komitetų 

siūlymai ir pastabos. 

Savivaldybės tarybos nariai pritarė šiam trečiam alternatyviam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-237 pridedamas). 

 

5. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 22 d. sprendimo Nr. 

T1-158 „Dėl Plungės rajono savivaldybės Kolegijos sudarymo ir jos sudėties patvirtinimo“ 

pripažinimas netekusiu galios.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-238 pridedamas). 

 

6. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės administracijos nuostatų patvirtinimas.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  
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NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-239 pridedamas). 

 

7. SVARSTYTA. Savivaldybės nekilnojamojo turto nurašymas.  

Pranešėjas Andriejus Stančikas, Kaimo reikalų komiteto pirmininkas, pristatė parengtą 

sprendimo projektą, akcentuodamas pagrindinius aspektus, nurodė, kad dėl šio sprendimo projekto iš 

Vyriausybės atstovo buvo gautos kelios pastabos, į kurias buvo atsižvelgta, siūlė pritarti patikslintam 

sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-240 pridedamas). 

 

8. SVARSTYTA. Gatvės pavadinimo suteikimas ir gatvės geografinių charakteristikų 

pakoregavimas. 

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-241 pridedamas). 

 

9. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo, kadastro Nr. 6804/0003:210, unikalus Nr. 4400-

6289-1910, esančio Alsėdžių miestelyje, Alsėdžių seniūnijoje, Plungės rajono savivaldybėje, nuoma 

be aukciono.  

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-242 pridedamas). 

 

10. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo, kadastro Nr. 6804/0003:212, unikalus Nr. 4400-

6398-5037, esančio Alsėdžių miestelyje, Alsėdžių seniūnijoje, Plungės rajono savivaldybėje, nuoma 

be aukciono.  

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-243 pridedamas). 

 

11. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo, kadastro Nr. 6804/0003:213, unikalus Nr. 4400-

6398-5159, esančio Alsėdžių miestelyje, Alsėdžių seniūnijoje, Plungės rajono savivaldybėje, nuoma 

be aukciono.  

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-244 pridedamas). 

 

12. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. 

T1-171 ,,Dėl Plungės rajono savivaldybės asmens su negalia gerovės tarybos nuostatų patvirtinimo“ 

pakeitimas.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas, pristatė 

parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-245 pridedamas). 

 

13. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės asmens su negalia gerovės tarybos sudėties 

patvirtinimas.  
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Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. Taip pat prašė, kad Savivaldybės tarybos nariai iš savo tarpo 

pasiūlytų narius į Asmens su negalia gerovės tarybą. 

Jurgita Latakienė pasiūlė į šią tarybą deleguoti Savivaldybės tarybos narį Tadą Šetkauskį.  

Mindaugas Kaunas pasiūlė į šią tarybą deleguoti Savivaldybės tarybos narį Julių Nekrašą.  

Tadas Šetkauskis ir Julius Nekrašas sutiko būti šios tarybos nariais. 

Jurgita Latakienė pasiūlė šios tarybos pirmininku skirti Tadą Šetkauskį. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-246 pridedamas). 

 

14. SVARSTYTA. UAB „Plungės šilumos tinklai“ 2018–2024 metais atliktų investicijų 

derinimas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas, pristatė 

parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-247 pridedamas). 

 

15. SVARSTYTA. Valstybės nekilnojamojo turto (vietinės reikšmės kelių) perėmimas 

Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn ir šio turto perdavimas Plungės rajono savivaldybės 

administracijai valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Po sprendimo projekto pristatymo pasisakė Savivaldybės tarybos nariai Tomas Mašeckis ir 

Robertas Endrikas. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-248 pridedamas). 

 

16. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto dalies bendro naudojimo patalpos pripažinimas 

nereikalinga ir sutikimas ją parduoti. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Pasisakė Mindaugas Kaunas, teiraudamasis dėl lėšų, skiriamų dokumentacijos tvarkymui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-249 pridedamas). 

 

Kadangi prieš Savivaldybės tarybos posėdį Adomas Zamulskis buvo raštu pareiškęs 

nusišalinimą nuo 17 Darbotvarkės klausimo svarstymo ir šiam jo nusišalinimui bendru sutarimu buvo 

pritarta, tai jis ištraukė savo balsavimo kortelę ir išėjo iš posėdžių salės. 

 

17. SVARSTYTA. Sutikimas statyti pastatą žemės sklype (kadastro Nr. 6854/0010:63, 

unikalus Nr. 6854-0010-0063), esančiame Vytauto g. 3, Plungės mieste.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-250 pridedamas). 

 

Adomas Zamulskis grįžo į posėdžių salę. 

 

18. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos sprendimų pripažinimas netekusiais 

galios. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 
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Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-251 pridedamas). 

 

19. SVARSTYTA. Teikimas parduoti atviro aukciono būdu kitos paskirties valstybinės žemės 

sklypą, esantį Stoties g. 9E, Plungės mieste. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-252 pridedamas). 

 

20. SVARSTYTA. Savivaldybei patikėjimo teise perduotos valstybinės žemės disponavimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-253 pridedamas). 

 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis priminė, kad Savivaldybės tarybos posėdžio pradžioje 

buvo nutarta dėl objektyvių priežasčių nesvarstyti 21 Darbotvarkės klausimo. 

 

22. SVARSTYTA. Siūlymas Telšių regiono plėtros tarybai projektą „Rūšiuojamojo atliekų 

surinkimo skatinimas Telšių regione“ pripažinti regioninės svarbos projektu.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-254 pridedamas). 

 

23. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 29 d. sprendimo Nr. 

T1-248 „Dėl pritarimo sudaryti keleivių vežimo sutartį su UAB „Plungės autobusų parkas“ ir 

nemokamo keleivių vežimo vietinio (miesto ir priemiestinio) reguliaraus susisiekimo autobusų 

maršrutais“ pakeitimas.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, pristatė 

parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas pagrindinius aspektus, siūlė pritarti.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-255 pridedamas). 

 

24. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Plungės autobusų parkas“ atleidimas nuo 

nekilnojamojo turto ir žemės nuomos mokesčių.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Algirdas Pečiulis priminė, kad Ekonomikos, finansų ir biudžeto komitetas posėdžio, vykusio 

2024 m. spalio mėn. 23 d., metu priėmė protokolinį sprendimą, kuriuo įpareigojamas UAB „Plungės 

autobusų parkas“ (toliau – Bendrovė), lėšas, kurių dydį sudaro atleidžiamų nekilnojamojo turto ir 

žemės nuomos mokesčiai, nukreipti degalų apskaitos modernizavimui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA: 

1. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-256 pridedamas).  
2. Įpareigoti UAB „Plungės autobusų parkas“ lėšas, kurių dydį sudaro atleidžiamų UAB 

„Plungės autobusų parkas“ nekilnojamojo turto ir žemės nuomos mokesčiai, nukreipti degalų 

apskaitos sistemos modernizavimui. 
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25. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. 

T1-48 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2024–2026 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir 

jį keitusių sprendimų pakeitimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis trumpai pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-257 pridedamas). 

 

26. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. 

T1-49 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimas.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis trumpai pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-258 pridedamas). 

 

27. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Kontrolės ir audito tarnybos nuostatų 

patvirtinimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis trumpai pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-259 pridedamas). 

 

28. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

Gediminas Stonys pasisakė apie tai, kad šiandien vykusiame Komisijos ryšiams su užsieniu 

posėdyje buvo kalbėta apie bendradarbiavimo inicijavimą tarp Prancūzijoje esančio miesto, kuriame 

įsikūrusi Šuazelių giminė, ir Platelių, kuriame anksčiau ši giminė yra gyvenusi. Nurodė, kad Plateliai 

norėtų surasti miestą partnerį iš Prancūzijos ryšium su tuo, kad čia kurį laiką gyveno ir nemažai 

palikimo Plateliuose paliko garsi Šuazelių giminė, kilusi iš Prancūzijos.  

Gediminas Stonys pasiūlė priimti protokolinį sprendimą dėl Platelių miestelio 

bendradarbiavimo ryšių su Prancūzija inicijavimo, kadangi čia kurį laiką gyveno ir nemažai palikimo 

Plateliuose paliko garsi Šuazelių giminė kilusi iš Prancūzijos. 

Dėl Gedimino Stonio pasiūlymo, paantrindama jam, pasisakė ir Vida Bondauskienė. 

NUSPRĘSTA. Įpareigoti Plungės rajono savivaldybės administraciją inicijuoti Platelių 

miestelio, kuriame kurį laiką gyveno ir nemažai palikimo Plateliuose paliko garsi Šuazelių giminė, 

kilusi iš Prancūzijos, ir Prancūzijos bendradarbiavimo ryšius.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pagarsino informaciją, jog projektas dėl Mykolo 

Oginskio Žirgyno renovacijos ir kino teatro įkūrimo buvo labai gerai įvertintas. 

Taip pat Savivaldybės meras Audrius Klišonis informavo, kad dalyvavo susitikime su Plungės 

pramonininkų sąjungos atstovais, kurie pasiūlė įveiklinti Advokatų namelio vieną pusę (dešinę). 

Akcentavo, kad Plungės pramonininkai planuoja kreiptis į Savivaldybės tarybą dėl galimybės 

panaudos būdu gauti šias patalpas, kuriose jie planuotų įrengti erdvę, kurioje būtų ne tik Plungės 

pramonės istorijos muziejus, bet ir funkcionali erdvė, t. y. tiek edukacinė, tiek kultūrinė. 

Robertas Endrikas teiravosi dėl Plungės miesto parke esančio skalbėjos namelio, kokios 

veiklos ten yra numatytos. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis atsakė, kad dėl šio pastato kol kas dar yra laukiama 

pasiūlymų, tačiau kaip vienas iš jų yra tai, kad šiame pastate galėtų įsikurti VšĮ Plungės atviras 

jaunimo centras.  

 

29. Savivaldybės tarybos mažumos valanda. 

Mindaugas Kaunas pasisakė ir raštu bei žodžiu pateikė klausimus Savivaldybės merui Audriui 

Klišoniui dėl UAB „Plungės šilumos tinklai“ apyvartinių taršos leidimų (toliau – ATL).  



12 

 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis atsakė į Mindaugo Kauno klausimą dėl UAB „Plungės 

šilumos tinklai“ valdybos narių mažinimo bei dėl ATL. 

Robertas Endrikas teiravosi Tomo Jocio, Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjo, 

kokia yra situacija dėl žemės sklypo, esančio Plungės m. Vytauto g. 6 ir 6A. 

Robertas Endrikas priminė, kad klausimas dėl šio sklypo jau buvo svarstytas ir Antikorupcijos 

komisijos posėdyje tuo laikotarpiu, kai dar nebuvo suformuotas sklypas, nebuvo baigtos procedūros. 

Tomas Jocys pateikė atsakymą Robertui Endrikui. 

Vida Bondauskienė pasisakė dėl prastos šaligatvio, esančio tarp A. Jucio g. 4 ir 6 namų, 

būklės, tuo pačiu nurodydama, kad šis šaligatvis priklauso daugiabučio namo bendrijai, kuri 

šaligatvio būkle nesirūpina. Taip pat teiravosi, ar Savivaldybė ėmėsi atitinkamų veiksmų, kad šį 

šaligatvį įforminti kaip servitutinį ir jį perduoti Plungės miesto seniūnijai, klausė, o gal yra kitas 

būdas, kaip reikėtų spręsti šią problemą. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis paprašė Vidos Bondauskienės šį klausimą pateikti 

raštiškai, nurodydamas, kad jį bus galima apsvarstyti.  

Adomas Zamulskis teiravosi, kokia šiai dienai yra situacija dėl Plungės miesto pirties.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis informavo, kad Eugenijus Palubinskas, Savivaldybės 

įmonės „Plungės būstas“ direktorius, jam buvo pranešęs apie tai, kad yra sugedęs Plungės miesto 

pirties katilas ir jo remontui yra reikalingos papildomos lėšos. Kad užtikrinti žmonėms higienines 

funkcijas ir pirties paslaugų pasiekiamumą, Plungės bendruomenės centre sudaryta galimybė 

gyventojams naudotis dušu, skalbykle, džiovykle ir kt. Taip pat Savivaldybės meras Audrius Klišonis 

informavo, kad su juo susisiekė mecenatas Žilvinas Mecelis, kuris pasiūlė savo lėšomis padengti pusę 

sąmatos, reikalingos Plungės miesto pirties remontui, su sąlyga, kad prie kitos pusės sąmatos prisidės 

patys pirtininkai, su kuriais taip pat buvo kalbėta šiuo klausimu. 

Tomas Mašeckis klausė Savivaldybės mero Audriaus Klišonio ir Daliaus Pečiulio, 

Administracijos direktoriaus, ar yra planuojama ateinančiais metais kaimiškosioms seniūnijoms pirkti 

kokią techniką ar kt.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis ir Dalius Pečiulis pateikė atsakymą Tomui Mašeckiui. 

Taip pat Tomas Mašeckis klausė Daliaus Pečiulio dėl Telšių gatvės remonto pabaigos. 

Giedrius Ramanauskas pasisakė dėl naujų automobilių, skirtų seniūnijoms, nuomos, kuri, jo 

teigimu, yra per didelė bei teiravosi, kokiais kriterijais buvo vadovautasi pasirenkant būtent tokius 

automobilius. 

Dalius Pečiulis pateikė atsakymą Giedriui Ramanauskui dėl šių automobilių viešųjų pirkimų 

bei Liudui Skierui atsakymą dėl AB „Via Lietuva“ skirtų lėšų mažo panaudojimo, įsisavinimo. 

Administracijs direktoriaus atsakymą papildė Savivaldybės meras Audrius Klišonis. 

Robertas Endrikas pasisakė dėl Savivaldybės įmonės „Plungės būstas“ direktoriaus 

pavaduotojo etato, kuris, Savivaldybės tarybos nario teigimu, ilgą laiką buvo neužimtas, tačiau šiuo 

metu pavaduotojo pareigas eina Audrius Šapalas. Robertas Endrikas teiravosi, ar nepadidės Plungės 

miesto gyventojams administravimo išlaidos, siekiant išlaikyti šias pavaduotojo pareigas dėl 

atlyginimo jam mokėjimo.  

Robertui Endrikui į jo klausimą dėl Savivaldybės įmonės „Plungės būstas“ direktoriaus 

pavaduotojo etato atsakė Savivaldybės meras Audrius Klišonis.  

Vida Bondauskienė pasisakė apie tai, kad niekur nebuvo paskelbta apie organizuojamą 

konkursą Savivaldybės įmonės „Plungės būstas“ direktoriaus pavaduotojo etato pareigoms užimti. 

Taip pat Vida Bondauskienė priminė, kad š. m. vasario mėn. buvo svarstytas klausimas dėl Žemaičių 

Kalvarijos gimnazijos autobusiuko ir būtinybę skirti lėšas naujo autobuso pirkimui, tačiau lėšos 

nebuvo skirtos, o Švietimo, mokslo ir sporto ministerija taip pat neskyrė naujo autobusiuko. Vida 

Bondauskienė teiravosi, kaip ketinama spręsti šį klausimą dėl naujo autobusiuko skyrimo Žemaičių 

Kalvarijos gimnazijai.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis informavo, kad yra numatytos papildomos lėšos, nors 

gal ir nepakankamai didelės, mokyklinių autobusiukų pirkimui. 

Mindaugas Kaunas pasisakė dėl Plungės rajono savivaldybės teismuose dėl viešųjų pirkimų 

pralaimimų bylų, t. y. Universalaus sporto komplekso II etapo pirkimo, Velotrasos įrengimo projekto. 
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Mindaugas Kaunas teiravosi žodžiu bei pateikė raštišką prašymą dėl tiekėjo įtraukimo į nepatikimų 

tiekėjų sąrašo. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis žodžiu pateikė atsakymą. 

Adomas Zamulskis taip pat teiravosi Savivaldybės mero Audriaus Klišonio ir Daliaus Pečiulio 

dėl Velotrasos ir viešųjų pirkimų procedūros. Taip pat Adomas Zamulskis pasisakė dėl naujų 

automobilių pirkimo seniūnijoms ir pateikė klausimą Daliui Pečiuliui dėl Šateikių seniūnijos 

seniūnės.  

Adomas Zamulskis teiravosi Algirdo Pečiulio dėl Savivaldybės tarybos priimto sprendimo 

„Dėl Mokesčių lengvatų juridiniams ir fiziniams asmenims, remiantiems sportą, kultūrą ir švietimą 

plungės rajono savivaldybėje, taikymo tvarkos patvirtinimo“ įgyvendinimo bei siūlė šį sprendimą 

keisti ir supaprastinti dėl per sudėtingos formulės ir aiškumo įvedimo. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis informavo, kad VšĮ „Plungės futbolas“ yra gavusi 

paramą. 

Vida Bondauskienė pasisakė apie tai, kad nuo 2023 m. birželio 1 d. Plungės rajono viešajai 

bibliotekai vadovauja laikinai pareigas einanti vadovė bei paprašė Savivaldybės mero Audriaus 

Klišonio žodžiu ir raštu atsakyti, kada bus paskelbtas konkursas į šios įstaigos vadovo pareigas.  

Robertas Endrikas pasisakė dėl naujai įsigaliosiančio Lietuvos Respublikos statybos įstatymo. 

Mindaugas Kaunas pasisakė ir teiravosi Savivaldybės mero Audriaus Klišonio dėl vicemero 

Žydrūno Purauskio nedalyvavimo Savivaldybės tarybos posėdyje. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis, pasisakydamas apie vicemero Žydrūno Purauskio 

nedalyvavimą Savivaldybės tarybos posėdyje, priminė, kad Mindaugas Kaunas, kaip Savivaldybės 

tarybos narys, turi teisę raštu pateikti klausimus vicemerui, į kuriuos bus atsakyta. 

Adomas Zamulskis prašė Administracijos direktoriaus paaiškinti, kokioje proceso stadijoje 

šiuo metu yra klausimas dėl automobilių stovėjimo vietų Plungės mieste. 

Daliaus Pečiulio teigimu, greitu laiku Plungės mieste bus nustatytos kelio vietos ir pastatyti 

kelio ženklai su laiko nuorodomis. 

Adomas Zamulskis dar klausė, kokia situacija yra su apleistu namu Plungės miesto 

Senamiesčio aikštėje, teiravosi, ar imamasi kokių veiksmų. 

Živilė Bieliauskienė pateikė atsakymą dėl įvardinto apleisto namo ir atliekamų veiksmų. 

Tomas Jocys papildė Živilės Bieliauskienės atsakymą. 

Taip pat Adomas Zamulskis klausė Administracijos direktoriaus dėl autobusų stotelių 

įrengimo, jų kainos. 

 

Savivaldybės tarybos 2024 m. spalio 31 d. posėdyje viso pateikta nagrinėti 29 klausimai, iš jų 

4 klausimai informacinio pobūdžio, aptarimai, 25 – sprendimų projektai. Iš 25 sprendimų projektų 

priimti 23 sprendimų projektai, visi bendru sutarimu, 1 sprendimo projektui nepritarta (vyko 

balsavimas), 1 sprendimo projektas nesvarstytas negavus reikalingų duomenų.  

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                         Audrius Klišonis 

 

Posėdžio sekretorė                        Irmantė Kurmienė 
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X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBOS 16 POSĖDYJE 

DALYVAVUSIŲ ASMENŲ SĄRAŠAS 

2024-10-31  

 

Stasys Steponavičius - UAB “Telšių regiono atliekų tvarkymo centras” projektų vadovas, 

Gintas Orda - UAB Plungės autobusų parkas direktorius, 

Mykolas Pronckus - Klaipėdos priešgaisrinės gelbėjimo valdybos Plungės priešgaisrinės 

gelbėjimo tarnybos viršininkas, 

Vladas Šimkus - Plungės rajono savivaldybės priešgaisrinės apsaugos tarnybos 

viršininkas, 

Dalius Pečiulis - Administracijos direktorius, 

Živilė Bieliauskienė - Turto skyriaus vedėja, 

Anastasija Bojog - Savivaldybės mero patarėja, 

Tomas Jocys - Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjas, 

Marius Galminas - Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vyr. specialistas, 

Odeta Petkuvienė - Vietos ūkio skyriaus vedėja, 

Daiva Mažeikienė - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėja, 

Vida Saukalienė - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vedėja, 

Vytautas Januška - Žemės ūkio skyriaus vedėjo pavaduotojas, 

Danutė Jarašiūnineė - savivaldybės kontrolierė, 

Jolanta Puidokienė - Socialinės paramos skyriaus vedėja, 

Rūta Gelžinė - Socialinės paramos skyriaus vyr. specialistė, 

Gintautas Rimeikis - Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas, 

Jurgita Saldukienė - Bendrųjų reikalų skyriaus vedėja, 

Vytautas Tumas - Teisės, personalo ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėjas, 

Žaneta Vaitkuvienė - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja. 

 

____________________________________ 

 


